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PROTOKÓŁ Nr  34/2022 
posiedzenia Komisji Rozwoju Powiatu,  

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
które odbyło się w dniu 25 kwietnia 2022 roku, godz.13.30  

 
Przewodnicząca Komisji           -  Agnieszka Pasek  
Protokolant                                 -  Alicja Dąbrowska 
 
Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia, w którym uczestniczyło 4 radnych 
na ogólną liczbę 7, oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości są 
dołączone do protokołu).  
 
Uwag do porządku nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Informacja o pracy Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Radomiu. 
 
2. Sprawy różne.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad - Informacja o pracy Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Radomiu. 
 
Na posiedzeniu poruszone były między innymi sprawy związane z samowolami budowlanymi, 
przedawnieniami. Odpowiedzi na zadawane pytania udzielał PINB Jarosław Domański, który 
poinformował również że w Inspektoracie pracuje 4 inspektorów, 3 referentów i księgowa, 
z których dwie osoby są na pół etatu. Zadania Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
budowlanego są wskazane w ustawie prawo budowlane. Zajmują się samowolami 
budowlanymi, wydają pozwolenia na użytkowanie, przyjmują zawiadomienia o rozpoczęciu i 
zakończeniu robót, sprawdzają w jaki sposób jest przestrzegane przez obywateli ustawa prawo 
budowlane dotyczące przeglądów okresowych między innymi, czy są wypełniane obowiązki 
wynikające z tej ustawy.  
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła PINB o przygotowanie informacji, która będzie 
zdecydowanie szersza i bardziej szczegółowa, z której radni dowiedzą się czym zajmuje się 
Inspektorat. Informacja jaka została przedłożona przez Inspektora to tabela na jedną stronę, z 
której niewiele mogą wyczytać. 
  
Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego Jarosław Domański poprosił o sprecyzowanie 
co ma się znaleźć w sprawozdaniu, wskazać jakie informacje są niezbędne, czy potrzebne do 
tego żeby radni mogli je przekazać swoim wyborcom. Bo zakres jego działania jest olbrzymi. 
Poprosił aby następne zaproszenie było łącznie z pytaniami i żeby je otrzymał przynajmniej 2-
3 tygodnie wcześniej.  
 
Ustalono, że kilka tygodni przed posiedzeniem do PINB zostaną wysłane tematy jakie powinny 
znaleźć się w sprawozdaniu z działalności tej jednostki. Dyrektor Wydziału Budownictwa i 
Architektury ma pomóc w ich przygotowaniu.  
Posiedzenie Komisji odbyłoby się po wakacjach.  
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Przystąpiono do realizacji punktu  2 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 34 posiedzenie 
o godz.14.30. 
 
 
Protokołowała:                                                                            Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                               Agnieszka Pasek  
 

 

 

 

 


